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 سارا پورمختار
اما  نمی کند  اعلام  صراحت  با  چه  اگر 
که  از میان صحبت هایش می توان فهمید 
است. رضا سروش نیا  از عملکردش راضی 
استعفایش را به  که حالا  شهردار سیرجان 
شورا تحویل داده و تنها تا پایان هفته در 
به  »خوش  بیان  با  است  باقی  سمت  این 
حال شهردار بعدی که می تواند با فراغ بال و 
بهتر برنامه هایش را عملیاتی کند و به نتیجه 
برساند!« از سختی راه خود می گوید که یکی 
اصلاح و  اول مدیریتش را صرف  دو سال 

پرداخت بدهی ها کرده است.
و آنجایی که می گوید »حق شورای ششم 
است که شهرداری قوی تر از من را انتخاب 
کنند و نمی توانند به گزینه ضعیف تر از من 
برگردد« تا حدودی رقیبی برای خود نمی بیند.
گفت و گوی  آخرین  در  شهردار سیرجان 
برای  برنامه ای  اینکه  از  مطبوعاتی اش 
کاندیداتوری ندارد می گوید و شهردار آینده 
توصیه  رفته  که خودش  راهی  ادامه  به  را 

می کند.
شهرداری  در  سالی  چه  بار  اولین   

مشغول به کار شدید؟
که در دانشگاه  بنده سال ۱۳۸۳ زمانی 
کاردانی معماری  آخر مقطع  ترم  یزد  بافق 
بودم خدمت شهردار وقت رسیدم و دعوت 
جزء  نیروی  عنوان  به  که  شدم  کار  به 
و  وارد مجموعه شهرداری شدم  دفتر فنی 

همزمان با کار ادامه تحصیل هم دادم.
 چه سلسله مراتبی را در شهرداری 

طی کردید؟ 
مناطق  شهرداری های  هنوز  زمان  آن 
شکل نگرفته بودند. تفکیک شهرداری های 
پایان  در  و  برد  زمان  یک سال و نیم  مناطق 
دوره شهردار وقت شهرداری های منطقه یک 
آن به عنوان  از  گرفتند و بعد  و دو شکل 
یک  منطقه  فنی شهرداری  دفتر  کارشناس 
۱۳۹۲که  سال  در  شدم.  کار  به  مشغول 
توسط  بودم  کارشناسی ارشد  دانشجوی 
شورای چهارم به عنوان سرپرست شهرداری 
در  را  مدیریت  بار  اولین  و  شدم  انتخاب 
انتخاب  از  کردم و بعد  سطح کلان تجربه 
شهردار به عنوان شهردار منطقه یک انتخاب 
دکترا  دانشجوی  که   ۱۳۹۶ سال  تا  شدم 
بودم.  تهران  تحقیقات  علوم  دانشگاه  در 
عنوان سرپرست  به  ابتدا  مجدداً  سال ۹۶ 
عنوان  به  ماه  شش  از  بعد  و  شهرداری 
رای  از هفت  رای  با چهار  شهردار سیرجان 
شما  خدمت  در  که  الان  تا  شدم  انتخاب 
هستم همزمان هم مدرک دکترا را در سال 

۱۳۹۹ اخذ کردم.
روزی  اینکه  به  نیم نگاهی  ابتدا  از   

شهردار شوید داشتید؟
برای  نمی کرد  به ذهنم هم خطور  حتی 
اینکه روزی شهردار شوم از قبل برنامه ریزی 

کنم.
 حتی زمانی که به عنوان سرپرست 

انتخاب شده بودید؟
سال ۹۲ به هیچ عنوان ولی در سال ۹۶ 
وقتی به عنوان سرپرست انتخاب شدم توان 
این که بتوانم شهرداری و شهر را مدیریت 

کنم داشتم و کاندیدا شدم.
شهردار،  انتخابات  دوره  هر  در   
کاندیدا  شهرداری  بدنه  از  افرادی 
اما رأی نمی آوردند،  شما چه  می شدند 
به  که  داشتید  بقیه  به  نسبت  امتیازی 

عنوان شهردار انتخاب شدید؟
بین  از  که  شدیم  قسم  هم  دوره  این 
شهردار  عنوان  به  یکی  شهرداری  بچه های 
کاندیدا  شهرداری  بدنه  از  و  شود  انتخاب 
داشته باشیم و اجازه ندهیم کسی خارج از 
مجموعه وارد شود. افرادی با مدیریت قوی 
هم در مجموعه بودند. در نهایت انتخابات 
آنجا  درگرفت.  معتمدی  آقای  و  من  بین 
در دور دوم دوستان کمک کردند و من به 

عنوان شهردار انتخاب شدم.
شهردار  عنوان  به  اینکه  از  قبل   
انتخاب شوید برنامه و دغدغه اصلی تان 

برای شهر چی بود؟
از سال ۹۲ که بنده به عنوان سرپرست 
به  را  شهر  سطح  مشکلات  شدم  انتخاب 
بر  و  می کردم  رصد  کارشناس  یک  عنوان 
همین اساس برنامه پیشنهادی ام را تقدیم 
درصد  صد  نه  شاید  کردم.  پنجم  شورای 

بگویم  می توانم  اما 
درصد   ۶0 بالای  که 
عملیاتی  برنامه هایم 
آسفالت  بحث  شدند. 
دغدغه اصلی شهر بود. 
را  پروژه هایی  از  خیلی 
که نیمه تمام رها شده 
پایان شان  به  و  بودند 
اینکه  اعتقادی نبود یا 
به  داشتند،  مشکلاتی 

نتیجه رساندیم.
صورت  به   
مهم ترین  خلاصه، 
فعالیت شهرداری در 
این  حوزه عمرانی در 
شما  نظر  از  سال ها 

چه بوده است؟  
کمی  لحاظ  به 
خیلی  عمرانی  کارهای 
شده  انجام  زیادی 
کارها  این  همه  چون 
بود.  وظایف  جزو 
نارضایتی های زیادی در 
وجود  آسفالت  بحث 
وجود  با  اما  داشت 
فاضلاب  پروژه  اینکه 
ما را با مشکل مواجه 
را  کار  روال  و  کرده 
می انداخت،  عقب  به 
  ۷0 حدود  توانستیم 
معبر اصلی شهر به غیر 
کوچه ای  چهارصد  از 
از سال ۹۴ پرونده  که 
دادند، همگی  تشکیل 
و  شدند  آسفالت 
کوچه های  برای  امروز 
دیگری پرونده تشکیل 
دادیم. کمتر خیابانی را 

باشد،  آسفالت شده  که  مشاهده می کنید 
سنگفرش  ولی  باشد  شده  درست  جدول 
انجام نشده  اینکه روشنایی  یا  باشد  نشده 
باشد. سعی کردیم تمام کارهای زیرساختی 
دهیم.  قرار  کار  دستور  در  را  خیابان  یک 
کنار  در  هم  آینده  شهردارهای   کاش  ای 
و  است، جدول  که مشق شبشان  آسفالت 
کانیو و سنگفرش را هم در دستور کار قرار 
بدهند. امیدوارم یک روز شاهد این باشیم 
سنگفرش  جدول،  بدون  خیابانی  هیچ  که 
یا آسفالت در سیرجان نداشته باشیم.  اگر 
برای  بودجه هر سال  در  میلیارد   ۱00 حتی 
آسفالت دیده شود  جدول و سنگفرش و 

باز هم کم است.
مورد بعدی؛ مشکلات سی ان جی ها  بود 
و  و حل  بودیم  درگیر  قضایی  با حوزه  که 
شد.  انجام  استانداردسازی  و  شد  فصل 
داستان خاص خودش  ترمینال مسافربری 
را داشت که وقت زیادی گرفت و به کمک 
کردیم.  فصل  و  حل  نظارتی  دستگاه های 
زمین  بود.  دیگر  موردی  هم  تره بار  میدان 
قرار  اختیار میدان داران  در  را شهرداری  آن 
اما به هر دلیلی به نتیجه نرسیده  داده بود 
به  فرماندار وقت  و  کمک شورا  با  که  بود 

نتیجه رسید.
از  آبهای سطحی که یکی  در بحث دفع 
ما  بوده،  شهر  این  همیشگی  دغدغه های 
و  آبگرفتگی  پروژه  از  درصد   ۷0 توانستیم 
آب های سطحی را به نتیجه برسانیم.  دفع 
از شیب خوبی  اینکه سیرجان  به  توجه  با 
ندارد با کارهایی که در حال انجام است، به 
زودی شاهد این خواهیم بود که هیچ کدام 

از خیابان ها آبگرفتگی نداشته باشند.
به  بخشی هم  آبگرفتگی  بحث  در  البته 
اشتباه  با پل های  که  برمی گردد  شهروندان 
و مسدود کردن  مسیر جوها ایجاد مشکل 
می کنند. برای نمونه در بلوار هجرت خیلی 
از کارواش ها آب را در کانالها رها کردند و 
باعث ایجاد مشکلاتی برای مجموعه شدند.
مثل  پیاده مدار،  خیابان های  بحث  در 
خیابان بهشت خیابانی که به میدان بهشت 
ختم می شود، مجوز شورای ترافیک گرفته 
شده و در روزنامه ها جهت انتخاب پیمانکار 
خیابان  گلیم  خیابان  است.  شده  آگهی 
اولین  برای  که  است  پیاده مدار صفرانرژی 
بار در ایران اجرا می شود که تمام منابعش 

را از نور خورشید تامین می کند. اجرای این 
می شود،  ختم  گلیم  موزه ی  به  که  پروژه 
به  خیابان  و  آگهی  آینده  روز  چند  ظرف 
به  را  شهربازی  که  می شود  تبدیل  پیاده راه 

پارک مسافر وصل می کند.
اینکه  برای  و  زمانبرند  عمرانی  کارهای 
کار  نیازمند  نشوند  مشکل ساز  آینده  در 
کار  راستا  همین  در  هستند.  مطالعاتی 
مطالعاتی برای احداث تقاطع غیر همسطح  
می برد  زمان  دو سال  تا  سال  یک  حداقل 
کار دیده شود و نارضایتی  تا همه جوانب 
اساس  همین  بر  باشد.  نداشته  همراه  به 
امام علی  میدان  غیرهمسطح  تقاطع های 
اولیه ۱۱0 میلیارد  برآورد  با  که  علیه السلام 
ظرف  و  آگهی  زودی  همین  به  تومان 
کلنگ زده می شود. تقاطع  آینده  چند روز 
انتخاب  جهت  کشتی  میدان  غیر همسطح 
مشاور هم در سامانه شهرداری قرار گرفته 
مادر،  میدان  مثل  معابر  از  خیلی  است. 
ورودی شهرک ثارالله، بلوار شیراز و بسیاری 
اصلاح  از معابر دیگر هم در همین مدت 

هندسی شده اند.
در  واقع  ورزشی  سوله  دو  فونداسیون 
خیابان ابن سینا و انتهای خیابان غفاری اجرا 
شده و جهت اسکلت در دست اقدام است. 
شورای  مصنوعی  چمن های  خصوص  در 
شهر مصوبه خوبی دادند که ظرف چند روز 
آینده افتتاح فاز اول این زمین های ورزشی 
کرونایی  شرایط  به  توجه  با  که  داریم  را 
فرصت خوبی شد که آنها را بازسازی کنیم.

همه این پروژه هایی که نام بردم مطالعه 
بودجه ۱۴00 شهرداری  در  و  شده هستند  
شده  دیده  آن ها  برای  توجهی  قابل  مبلغ 
با  و  احسن  نحو  به  کار  اینکه  اما  است. 
زمان بر  است  ممکن  دقیق تر  مطالعات 
این  در  ما  که  شد  باعث  همین  و  باشد 
که  را  پروژه هایی  از  خیلی  نتوانیم  دوره 
مدنظر داشتیم به نتیجه خوب و قابل قبولی 
این باب  از  است  برسانیم ولی راضی کننده 

که کورکورانه کاری را انجام ندادیم.
 در حوزه فرهنگی اجتماعی چطور؟

پلاتوی تئاتر که سال های سال به حال 
خودش رها شده بود را به پایان رساندیم. 
فرهنگسرا  محوطه  در  آینده  روز  چند  طی 
زده  مجهز  نفره   ۳00 سینمای  یک  کلنگ 
که  کودک  انرژی  صفر  کتابخانه  می شود. 

آن زده شد و پیشرفت  کلنگ  هفته پیش 
۲0 درصدی ابنیه اش را داشتیم. پارک نیکان 
واقع در شهرک ثارالله مبلغ ۸ میلیارد تومان 
در فاز اول هزینه برده و پیمانکار مشغول به 
کار است. کار مطالعاتی فرهنگسرای شماره 
زباله  سایت  محل  در  که  شده  انجام   ۲
خیابان میرزا سعید انتهای بلوار فاطمیه قرار 
پیمانکارش  آینده  روز  چند  ظرف  که  دارد 
گرفته می شود. در حوزه فرهنگی و اجتماعی 
سیرجان به عنوان شهر جهانی گلیم انتخاب 
شد و بالغ بر ۱۵ میلیارد تومان در آن سال 
هزینه شد تا این پروژه ثبت شود کار بزرگی 
بود و در حال حاضر ۳ میلیارد تومان جهت 
طراحی داخلی و انتخاب پیمانکار موزه گلیم 
است و ظرف چند روز  اعتبار شده  تامین 

آینده آگهی می شود.
از مهم ترین  که یکی   خدمات شهر 
شهرداری هاست.  فعالیت  حوزه های 
عملکرد شهرداری را در این حوزه چگونه 

ارزیابی می کنید؟
تا  بسیار  پروژه  زهرا   بهشت  جابجایی 
بسیار سنگینی بود که با همکاری دوستان 
به خوبی  را  کار  این  توانستیم  و همکاران 
دغدغه  که  آنجایی  از  بدهیم.  انجام 
ساکنان منطقه و بحث های زیست محیطی 
و مصوبه شورای  بود  میان  در  بهداشتی  و 
چهارم را داشت، عملیاتی شد و توانستیم 
علیه السلام  رضا  بهشت  در  را  هزینه هایی 
در  شود.  انجام  جابجایی  و  بدهیم  انجام 
حال حاضر هم ساخت سوله جهت برگزاری 

مراسم پیشرفت ۵0 درصدی داشته است.
سال ۹۷ تب کریمه کنگو شدت گرفت و 
پیش سرد کن دستگاهی بود که دامپزشکی 
و بهداشت مکرراً به شهرداری نامه می زدند 
بایستی حتماً نصب شود. در سال ۹۶  که 
برای پیش سردکن ۲/۱ میلیارد تومان هزینه 
شد و یکی از پیشرفته ترین پیش سردکن ها 

را نصب کردیم.
جمعه بازار یکی از دغدغه های همیشگی 
مختلفی  مکان های  در  که  بود  شهر  این 
برای  را  مشکلاتی  و  بود  شده  تعبیه 
از  بعد  بود.  آورده  وجود  به  شهروندان 
پروژه  این  صرف  که  هزینه ای  و  جانمایی 
افتتاح  شاهد  آینده  روز  چند  ظرف  شد، 
یک  در  که  بود  خواهیم  جمعه بازار  پروژه 
مکان دایمی برپا خواهد شد، با یک برنامه 

جامع برای خودرو، آثار هنری و سایت های 
نمایشگاه های فصلی مکانی که پارکینگ هم 

برای آن در نظر گرفته شده است.
زمان جمع آوری زباله از روز به شب انتقال 
داده شد که در این پروژه هنوز نتوانستیم 
همه مردم را با شهرداری همراه کنیم که در 
روز و ساعتی که مشخص می کنیم زباله ها 

را بیرون بگذارند.
از  خیلی  هم  معابر  تنظیف  بحث  در 
که جارو نمی شدند در لیست  خیابان هایی 
بر۳0  بالغ  اکنون  و  گرفتند  قرار  تنظیف 
میلیارد تومان در سال برای جمع آوری زباله 
و رفت و روب شریانهای درجه ۲ و درجه ۳ 

هزینه می شود
برای جمع آوری، نگهداری، عقیم سازی و 
رهاسازی سگ های ولگرد، در زمینی خارج 
به  متعلق  که  شهر  خدماتی  محدوده  از 
تومان  میلیارد   ۲ بر  بالغ  است،  شهرداری 
هزینه شد و در حال حاضر حدود هزار قلاده 

سگ  در آن نگهداری  و می شوند.
در  زباله  تفکیک  اینکه   خوب  خبر 
دستور کار قرار گرفته و طی چند روز آینده 
کلنگ زنی آن انجام می شود هر چند که این 
داشته  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۱0 پروژه 
نتوانستیم  ما  کنونی  شرایط  دلیل  به  ولی 
کلنگ زنی را زودتر انجام دهیم. در فاز اول 
پیمانکارش به مبلغ ۸0 میلیارد ریال انتخاب 
شده است. همزمان بحث دستگاه لندفیل 
و دفن زباله به صورت بهداشتی و تفکیک 
زباله در دستور کار قرار گرفته است و فقط 

در حد شعار نیست.
و  قائم  پیست  توانستیم  همچنین 
خیلی از مکان های دیگری را که چشم انداز 
اختیار مردم  و در  اصلاح  نداشتند،  زیبایی 
اطراف صدا و  قرار بدهیم. پیست چمران، 
قائم  بلوار  ولی عصر،  جنگل،  سردار  سیما، 
انجام  آنها  اول  فاز  که  مکان هایی هستند 
شده و در فازهای بعدی هم برنامه تدوین 
شده که قطعا شهردار های بعدی هم کار را 

ادامه خواهند داد.
تفاهم نامه ای  شهر  روشنایی  حوزه  در 
گل گهر منعقد  برق، شهرداری و  اداره  بین 
اینکه شهر سیرجان به عنوان  بر  شده دال 
شهر نور نامیده شود. جای تقدیر و تشکر 
از  که بیش  استان  از سازمان بازرسی  دارد 
یک میلیارد به این پروژه کمک کرد. در فاز 

آورده  پروژه  این  اول 
 ۱0 از  بیش  شهرداری 
میلیارد تومان بوده که 
۵ هزار لامپ خریداری 
اداره  اختیار  شده و در 
شده.  داده  قرار  برق 
هم   گل گهر  انشاالله 
مبلغ ۱0 میلیارد تومان 
برق  اداره  اختیار  در  را 
قرار دهد که این پروژه 
برسد  نتیجه  به  زودتر 
شهر  مناطق  همه  و 
خوب  اتفاق  این  از 
خیابان  و  ببرند  بهره 
نداشته  شهر  تاریکی 
جا  همین  باشیم. 
به  که  می کنم  اعلام 
پروژه  این  دلیلی  هر 
داشته  بیشتری  هزینه 
شهرداری  آورده  باشد، 
۱0 میلیارد تومان دیگر 
در  که  بود  خواهد 
قرار  برق  اداره  اختیار 

خواهیم داد.
مالی  حوزه  در   
دوران  در  اداری  و 
چه  شما  شهردای 
که  افتاده  اتفاقاتی 
برای شهروندان قابل 

توجه باشد؟
بدو  در  که  را  قولی 
ورود به دوستان عزیز 
بودم،  داده  کارگری 
امنیت شغلی و  بحث 
تبدیل وضعیت تقریباً 
کارکنان  از  نفر   ۶00
به  اگر  ایشان  بود. 
بانک شهرداری مراجعه 
مجموعه  کارمند  اینکه  دلیل  به  می کردند 
بگیرند  وام  نمی توانستند  نبودند  شهرداری 
کارمندان  مزایای  و  حقوق  از  امروزه  اما 

شهرداری بهره مند هستند. 
برنامه های  همچنین  حوزه  این  در 
سازمان بازرسی را در حوزه نرم افزاری مدنظر 
که در مجموعه  اتفاقی  از  قرار دادیم. بعد 
گذارند  افتاد، شورای تامین مصوبه ای  بازار 
در  که  میلیاردی  بر ۵  که شهرداری علاوه 
هزینه  دوربین  خرید  و  مانیتورینگ  بحث 
کرده مجدداً ۱0 میلیارد در این حوزه دوربین 

خریداری کرد.
مجموعه  و  خودتان  عملکرد  به   

شهرداری چه نمره ای می دهید؟
و  حب  بدون  که  کسانی  است  بهتر 
می کنند  رصد  را  شهرداری  عملکرد  بغض 
اطلاعات خوبی دارند و به طیف خاصی  و 
وابستگی سیاسی ندارند نمره بدهند. اما به 
عنوان مدیر مجموعه به حوزه عمرانی از ۲0 
به حوزه خدمات شهر   نمره ۱۶ می دهم و 
۱۴ و حوزه مالی و اداری نمره ۱۵ می دهم. 
هر چند نمره من ملاک نیست و شهروندان 
با  را  باشند و شهر  باید رضایتمندی داشته 
سال های قبل مقایسه کنند. در این ۴ سال 
بتوانند  مردم  که  کردیم  را  تلاشمان  تمام 
از خدمات نظام را ببینند و  حداقل بخشی 
به آینده امیدوار باشند. به هرحال شهروندان 
حق شان است شهر پویا و سرزنده ای داشته 

باشند.
با  ارتباط  و  پاسخگویی  بحث  در   

رسانه به خودتان چه نمره ای می دهید؟
و  داشتم  تعامل  رسانه ها  با  بالشخصه 
همیشه پاسخگو بودم و حداقل ماهیانه با 
یکی از رسانه ها مصاحبه ای داشتم و مردم را 
در جریان امور قرار دادم. در خصوص برگزار 
این  این سال ها  نشدن کنفرانس خبری در 
انتقاد را می پذیرم اما شاید یکی از دلایلش 
دور نگه داشتن مجموعه از حواشی و تمرکز 

بر انجام بهتر کارها بود.  
داشتید  دوست  را  پروژه ای  چه   

انجام دهید اما به نتیجه نرسید؟
چهار  ایده آل  شهر  یک  ساختن  برای 
سال کافی نیست. همچنین مشارکت ۱00 
درصدی مردم و فرهنگ سازی را در کنارش 
دارد؛  را  پتانسیل  این  سیرجان  می خواهد. 
بافرهنگی  مردم  هم  و  لازم  امکانات  هم 

دارد. من نتوانستم پارکینگ طبقاتی را در 
این شرایط درست کنم که یکی از مشکلات 
البته در  آینده شهر خواهد بود.  چند سال 
بحث ترافیک مشاور حمل و نقل ریلی ظرف 
چند روز آینده انتخاب می شود و اتفاق مهم 

برای شهر رقم خواهد خورد.
 آقای سروش نیای امروز با ۵ سال 

پیش چه توفیری دارد؟
و  آزمون  که  هستم  مدیرانی  جزو 
خطاهای زیادی کرده است. ۱0 سال کارهای 
ابتدایی و میانی و مدیریتی را در شهرداری 
تجربه کردم و در سال ۹۳ یک مرحله بالاتر 
و در حوزه کلان شهری مشغول شدم. الان 
از تجربه دارم  نسبت به سال ۹۶ کوله باری 
اگر به چهار سال قبل برگردم قطعاً به  که 
تمام  کرد.  خواهم  مدیریت  دیگری  شیوه 
پرداخت   ۹۷ و   ۹۶ سال  در  من  دغدغه 
حقوق پرسنل بود. حقوقی که امروز به ۱0 
میلیارد تومان در ماه رسیده است. از بودجه 
۵00 میلیاردی ۱۵0 میلیارد آن برای حقوق و 
ایاب و ذهاب هزینه می شود که مبلغ بالایی 

است.
زیادی  بخش  توانستیم   ۹۹ و  سال ۹۸ 
از مشکلات را حل و فصل کنیم و با فراغ 
امروز  که  بیشتری به سراغ پروژه ها برویم 
تجربه ها  این  تمام  می بینیم.  را  آنها  نتایج 
اگر بنا باشد باز به عنوان  قوی ترم کردند و 
انتخاب شوم طور دیگری مدیریت  شهردار 
برای  عنوان  هیچ  به  البته  کرد.  خواهیم 

شهردار شدن برنامه ندارم.
 چرا نمی خواهید کاندیدا شوید؟

شهرداری  که  است  ششم  شورای  حق 
انتخاب کنند و نمی توانند  از من را  قوی تر 
قطعاً  برگردند.  من  از  ضعیف تر  گزینه  به 
شهرداری  که  است  این  فکر  به  هم  شورا 
قوی تر انتخاب کند که هم با شهر سیرجان 
آشنا باشد هم با بدنه شهرداری آشنا باشد 
و شهرداری  موضوعات شهری  اهم  با  هم 
آشنا باشد. شهردار بایستی حداقل ۵ سال 
باشد  داشته  شهری  کلانِ  مدیریت  سابقه 
بنده  باشد.  آشنا  شهرداری ها  امور  به  و 
و هنوز  کارمند مجموعه شهرداری هستم 
چند سالی را باید در این مجموعه خدمت 
کنم. اگر دوستان شورایی صلاح بدانند که 
در مجموعه شهرداری حضور داشته باشم، 
حاضر  حال  در  داد.  خواهم  ادامه  قطعا 
و  شده  شورا  ریاست  تقدیم  استعفایم 
همزمان با پایان دوره شورا به کارم به عنوان 

شهردار پایان خواهم داد.
کارکنان  از  تعدادی  که  آنجایی  از   
و مدیران شهرداری در مجموعه گل گهر 
آیا شما هم به  کار شده اند  مشغول به 

دنبال این موضوع هستید؟
الان نه پیشنهاد داشتم  و نه خودم  تا 
روحیه ای  روحیاتم  بودم.  موضوع  دنبال 
شهری است و با مجموعه شهرداری بزرگ 
شده ام. کار کردن در مجموعه گل گهر شاید 
تخصصم  طرفی  از  و  باشد  سخت  برایم 
آینده ببینیم چه  هم چیز دیگری است، تا 

اتفاقی می افتد.
به عرصه سیاست  آیا قصد ورود   

رو دارید؟
طیف  به  وابستگی  سیاست  حوزه  در 
تا  ندارم  برنامه ای  هم  فعلا  ندارم.  سیاسی 

آینده چه اتفاقاتی رقم بخورد.
توصیه ای  چه  آینده  شهردار  برای   

دارید؟
این ۴ سال تجربه خوبی به دست آوردم 
این  تمام  کامل  روز  یک  در  می توانم  و 
تجربیات و نقاط ضعف و قوت را در اختیار 

شهردار بعدی قرار بدهم. 
 حرف پایانی

در ابتدا تشکر ویژه دارم از شورای پنجم 
بودند.  کنارم  در  بغض  و  حب  بدون  که 
همراهی شورا در به ثمر رسیدن برنامه های 
دریغ  اعضا  از  هیچکدام  بود.  موثر  من 
در  خواستم  که  مصوبه ای  هر  و  نکردند 
اختیار من قرار دادند که کار به نحو احسن 
صددرصد  بوده  کوتاهی  اگر  بدهم.  انجام 
تقصیرها را به گردن می گیرم و ایراد از طرف 
از   دارم  حلالیت  طلب  و  است  بوده  بنده 
خانواده ام که دشنام های زیادی شنیدند اما 
شهرداری،  بزرگ  خانواده  از  کردند،  تحمل 

شورای پنجم و مردم فهیم سیرجان.
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غلامرضا نوری نسب و خانواده

در ازای انجام هر نوع خدمات به هر داوطلب و والدین 
او هرکدام )یک عدد سیم کارت رایگان- دارای 

اینترنت( تقدیم می شود.
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 و ثبت انتخاب رشته 
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با چند سال تجربه کاری

با نازل ترین قیمت 
در کافی نت علی

موسسه خیریه میلاد نور سیرجان
با مجوز و نظارت اداره بهزیستی استان

آماده دریافت خیرات، نذورات، عقیقه، قربانی جهت حمایت از معلولین
شماره حساب بانک توسعه تعاون:  280111120324191 

شماره کارت مجازی:  5029081013476219
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